

家訊 – May 25, 2025

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 馬可福音 1:1-8
信息: 祂用聖靈給你們施洗
回應詩歌: #391 主,我願像你

家訊

1. 教會2025年主題: 忠心到底, 等候主臨。
2. 暑期兒童學校: 將於7/21-7/25舉行。六月開始報名。有興趣幫忙的弟兄姊妹可以聯絡莎麗姊妹。
3. 張家藝弟兄一家四口將於6/17-8/18回教會展開2個月的暑期實習。
4. 海外華人留學生福音聯合會2025特會(6/27-6/30): 主題: 即或不然。地點: Lancaster Bible College。報名截止: 6/1。<https://www.chistausa.org/>
5. 會員大會: 將在週日(6/8)主日聚會結束後舉行。
6. 華人策略聯盟將在5/27-6/8展開為美國及教會的復興聯合禱告。我們教會將於6/4早上9-10am 帶領禱告, 并于6/8主日聚會中分別10分鐘一起禱告。

感恩与代禱

1. 感謝朱牧師今天的信息。願神賜福他的事工。
2. 紐約上州退修會(5/24-26)代禱: 求主使用, 眾人得建造。
3. 為生病入院, 需檢查的家庭代禱。願主賜平安, 醫治與盼望。
4. 李牧師和師母於5月18日至5月26日出門休假。祝他們旅途平安愉快。
5. 為李牧師和葡牧師禱告, 他們將於5月27日至5月29日參加Banner of Truth牧師特會。願他們靈命得到更新。

五月禱告指南: 服事家庭

第三週 (5/21-5/27): 全家

人若不知道管理自己的家, 焉能照管神的教會呢?

提摩太前書 3:5

本週團契聚會時間

5/28: 週三禱告會 7:30PM
5/29: 週四姐妹會 10AM
5/30: 週五學生學者職青/ 葡萄園 7:30PM
5/31: 週六粵語組聚餐聚會 5:30PM

下週主日(6/1 @9:30AM)

講員: 李牧師
主席: 胡子民
招待: 顏海華, 喬海平

BCCC Family News - May 25, 2025

Weekly Meetings

Wed 5/28 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 5/30 - Youth and Vineyard Jr. 7:30PM
No Bible study for Adult
Sun 6/1 - Separate Service 9:30AM
No Adult Sunday school

Sermon

Run Your Race Well
Hebrews 12:1-2

Weekly Announcements

- No adult and youth Sunday school on 5/25.
- Mid-Year Congregational meeting 6/8 at 11:15AM
- VBS 2025 will be from 7/21-25. Registration will start in early June. If you are interested in serving as a helper for VBS this year, please contact sister Shali.
- BCCC Summer Pastoral Intern: Brother Jiayi Zhang and family will be coming to BCCC for a summer pastoral internship 6/18-8/18.
- The Chinese Strategic Alliance will start a joint prayer for the revival of the United States and the churches from 5/27 to 6/8. Our church will lead the prayer from 9-10am on 6/4, and pray together for 10 minutes during the Sunday service on 6/8.

Next Sunday 6/1

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Felipe Sediles
Chairperson: Eric Wu
Ushers: Dan Ip, Ji Guang Dai

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church.
Stay connected to BCCC through or mobile app
www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Pastor Sunny and Mrs. Lee are away 5/18 -5/26 for a family vacation. May they have a safe and refreshing trip.
- Pray for New York Upstate Church Memorial weekend retreat (5/24-26). May God use it to bless all of the attendees.
- Pray for families who are going through sickness. May God give peace, healing and hope to them.
- Pray for Pastors Porty and Sunny who will be attending a Banner of Truth pastor's conference 5/27-5/29. May they find spiritual refreshment.

May Prayer Guide: Serving the Family

Week 5/21 - 5/27: Household

for if someone does not know how to manage his own household, how will he care for God's church?

1 Timothy 3:5

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly